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英语作文范文四六级1选做一套近年来的四六级考题(如：6月大学英语四六级考题)， 并在考试规定的时间里答题，以从整体答题效果上找出自己的弱点， 如：听力感觉迟钝?文章阅读速度较慢?读懂了文章后的问题却找不准文章中与之相对应的语句?不知如何下笔...
英语作文范文四六级1
选做一套近年来的四六级考题(如：6月大学英语四六级考题)， 并在考试规定的时间里答题，以从整体答题效果上找出自己的弱点， 如：听力感觉迟钝?文章阅读速度较慢?读懂了文章后的问题却找不准文章中与之相对应的语句?不知如何下笔翻译? 写作感觉词不达意，不知道如何根据写作要求较好地进行论点的陈述和写作内容的展开?发现了自己的这些弱点后就可以中进行有针对性的复习了。)
制定一个有效的复习计划(复习计划最好含有“阶段性目标”)，并遵循计划进行复习。
把词汇复习作为四级复习的第一步。对于大多数参加四级考试的考生来说， 答题的主要障碍都来自于词汇量的不足， 所以四级复习需要把词汇学习作为复习的首要工作。
下面是笔者帮助广大四级考生粗略安排的一份四级复习计划， 建议每位考生可以根据自己的英语基础和复习情况进行一定调整，以实现最有效的复习。
英语作文范文四六级2
1. 自我介绍；
2. 祝贺苏琳生日；
3. 感谢工作人员；
4. 索取苏琳三岁生日照。
Dear Sir/Madam,
Greetings from China!
This is Li Hua, a student in China，I\'ve been fond of pandas since my childhood. Since three years ago, when the panda Baiyun gave birth to a baby panda Sulin, I have been visiting your website to keep myself informed about how things are going for them. If Iremember clearly, she will turn three soon. I want to say happy birthday to her and express my thanks to you for your hard work, with which she has been brought up and has been living happily with her parents in the US.
By the way, I wonder if I could have a photo taken of Sulin on her third birthday. Thank you very much in advance.
Yours truly,
Li Hua
英语作文范文四六级3
1 表达感谢信
I am writing to thank you for
Thank you for
Please accept my sincerest appreciation for
2 谈及具体的感受 对方的款待和帮助等
I enjoyed the short stay at your home which is both delightful and memorable.
Our trip to Canada was very much enhanced by your kind arrangements and hospitality.
The clock you presented to me will serve as a daily remainder of your hospitality during your stay, as well as of the friendship between us.
3 良好祝愿或是对未来表示期望回报的意愿
I look forward to the chance to reciprocate your kindness when you come to Beijing next time. Our best wishes and warmest regards.
I look forward to meeting you again.
英语作文范文四六级4
It is almost known to all that smoking is bad for people\'s health. Scientific researchs show that smoking can lead to heart disease,cancer and other World Health Organization says diseases linked to smoking kill at least two million five-hundred-thousand persons each year.
Still,many people find it difficult to stop reason is that smoking usually becomes a habitual behaviour,and habits,whether good or bad are not easy to be given reason is the effect of nicotine,the substance found in cigarettes works on people somewhat as drugs do.
Measures have been taken to help people keep away from the harm of smoking. In many cities,smoking is forbidden in public danger of smoking is warned of newspapers are asked not to publish advertisements for ^v^No Tobacco Day^v^ is observed every year as the biggest compaign against smoking.
英语作文范文四六级5
英语四六级句子
1.表示原因
1)There are three reasons for this.
2)The reasons for this are as follows.
3)The reason for this is obvious.
4)The reason for this is not far to seek.
5)The reason for this is that...
6)We have good reason to believe that...
例： There are three reasons for the changes that have taken place in our ，people’s living standard has been greatly ，most people are well paid， and they can afford what they need or but not least，more and more people prefer to enjoy modern life.
注：如考生写第一个句子没有把握，可将其改写成两个句子。如：Great changes have taken place in our life. There are three reasons for this.这样写可以避免套用中的表达失误。
2.表示好处
1)It has the following advantages.
2)It does us a lot of good.
3)It benefits us quite a lot.
4)It is beneficial to us.
5)It is of great benefit to us.
例： Books are like can help us know the world better，and they can open our minds and widen our ，reading extensively is of great benefit to us.
3.表示坏处
1)It has more disadvantages than advantages.
2)It does us much harm.
3)It is harmfulto us.
例： However，everything pidesinto can also be harmful to can do harm to our health and make us lazy if we spend too much time watching televi- sion.
4.表示重要、必要、困难、方便、可能
1)It is important(necessary，difficult，convenient， possible)for do sth.
2)We think it necessary to do sth.
3)It plays an important role in our life.
例： Computers are now being used everywhere，whether in the government，in schools or in ， computers will be found in every home， have good reason to say that computers are playing an increasingly important role in our life and we have stepped into the Computer Age.
5.表示措施
1)We should take some effective measures.
2)We should try our best to overcome(conquer)the difficulties.
3)We should do our utmost in doing sth.
4)We should solve the problems that we are confronted(faced)with.
例： The housing problem that we are confronted with is becoming more and more ，we must take some effective measures to solve it.
6.表示变化
1)Some changes have taken place in the past five years.
2)A great change will certainly be produced in the world’s communications.
3)The computer has brought about many changes in education.
例： Some changes have taken place in people’s diet in the past five major reasons for these changes are not far to ，more and more people are switching from grain to meat for protein，and from fruit and vegetable to milk for vitamins.
7.表示事实、现状
1)We cannot ignore the fact that...
2)No one can deny the fact that...
3)There is no denying the fact that...
4)This is a phenomenon that many people are interested in.
5)However，that’s not the case.
例： We cannot ignore the fact that industrialization brings with it the problems of solve these problems， we can start by educating the public about the hazards of government on its part should also design stricter laws to promote a cleaner environment.
8.表示比较
1)Compared with A，B...
2)I prefer to read rather than watch TV.
3)There is a striking contrast between them.
例： Compared with cars，bicycles have several advantages besides being ，they do not consume natural resources of ，they do not cause the pollution but not least，they contribute to people’s health by giving them due physical exercise.
9.表示数量
1)It has increased(decreased)from...to...
2)The population in this city has now increased (decreased)to 800，000.
3)The output of July in this factory increased by 15% compared with that of January.
例： With the improvement of the living standard，the proportion of people’s income spent on food has decreased while that spent on education has increased.
再如： From the graph listed above，itcan be seen that student use of computers has increased from an average of lethan two hours per week in 1990 to 20 hours in .
注：“From the graph listed above，it can be seen that”见句式12。考生将句式9和句式12结合在一起，便可较好地写出6月CET -4、6短文写作的第一段。
10.表示看法
1)People have(take，adopt，assume)different attitudes towards sth.
2)People have different opinions on this problem.
3)People take different views of(on)the question.
4)Some people believe that...Others argue that...
例： People have different attitudes towards believe that failure leads to success.
Every failure they experience translates into a greater chance of succeat their renewed ， others are easily discouraged by failures and put themselves into the category of losers.
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原因现象型
With the development of science and human civilization, many formerly unimaginable things come into reality .
Some of them have positive effects on our life, but some are distasteful .
The phenomenon of _______ (主题现象) is an example of the former / latter one .
There are many factors that may account for it, and the following are the most conspicuous aspects .
To start with, __________________ (原因1) .
Furthermore, ______________________ (原因2) .
Eventually, __________________________ (原因3) .
Good as ____________ (主题现象) is, it has, unfortunately, its disadvantages .
The apparent example is that ___________ (缺点例子1) .
In addition, ___________ (缺点例子2) .
On the whole, the phenomenon is one of the results of the progress of the modern society .
There is still a long way for us to improve / eliminate __________ (主题现象) and make our life more comfortable.
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改革之后，四六级考试更加侧重了综合测试部分。该部分又由两小部分组成：完型填空或改错，这部分所占的分值为10%；简答或翻译，这部分所占的分值为5%。这四种题型都能在很大程度上反应考生的英语听说读写综合能力，所以虽然占分比例不高，但是还是希望能引起各位考生的广泛关注。
一、 完型填空
完型填空糅合了词汇题和阅读理解题的精华知识，所以出题者对于该类题型的出题思路是极其严谨和科学的，但大家只要从以下几个方面入手，这样的题型也应该是可以轻松应对的。
1. 词语的辨析，abcd四个选项可能是同义词，近义词或反义词。
2 . 上下文的逻辑关系，这一点很重要，因为英语本身是逻辑的语言，相当讲究起承转合，这一点清楚了，阅读和写作能力也会得到提高。
3. 固定搭配的使用，比如some, others, ___ others.考察考生是否知道这里应该填still．
4. 动词的用法，这一点比较宽泛，简单点会考时态和语态，稍微复杂些会考诸如非谓语动词之类，再难点就会考察熟词僻义等等．
5. 介词的用法。英语是介词的语言，介词是弱化的动词也是很多中国学生的薄弱环节，所以这点希望大家也高度重视。
希望大家能从这几点着手准备完型填空，多做题，多总结，多分析，看自己具体哪点哪方面比较薄弱再在这点上多下功夫。
二、 改错
在四六级的改错题当中，考官比较喜欢考察以下几种典型错误：
1、一致性方面的错误：（1）主谓一致（2）名词单复数（3）代词与先行词一致；
2、时态、语态、虚拟语气；
3、连接词、并列句、从属句；
4、形容词、副词比较级、最高级；
5、平行结构；
6、非谓语动词；
7、固定搭配；
8、词性错误。
从上面的错误类型分析可知，做改错题一定要具有一双“慧眼”。重要的不是自己会运用一个语法点或知识点，而是能够识别出错误的用法，以审查的眼光去面对每一个改错题。这就需要掌握必要的答题步骤和技巧。
答题步骤归纳如下：
1)一般来说，做题时千万不要拿起来就改。先花一、两分钟从头到尾通读全文，对文章大致内容有所了解，做到心中有数。
2)然后把重点放在有错误项的标有题号行，寻找较容易辩认的语法错误，如主谓不一致、时态、语态使用错误、非谓语动词错误等等。
3)如果错行中不存在上述明显错误，则应查看是否有词语搭配错误，易混词错误、词性错误等等细节错误。
4)如果错行中既不存在语法错误，也不存在词汇错误，则从整体上查看上下文意思是否连贯，连接词是否使用正确，是否有逻辑混乱的现象，如否定句误用成肯定句造成句意不通等。注意：有时没有错项的行对改错很有帮助。
5)找到错误项之后，按要求形式进行改正、删去或增添，并设法找到一个正确项使句子在语法、语义和逻辑上都成立。
三、 简答题
综合以往的试题，考生在完成简答题的时候应该注意以下几点技巧。
1. 首先用快读的方式浏览全文，对全文有个整体理解。
2. 然后看文章后的五个问题。看完一个问题后立即带着它有的放矢地去寻找答案，直到回答完五个问题。
3. 书面表达时不要照抄原文，要用所学过的同义词、短语和句型来回答；同时要注意尽量简洁，能用词表达的不要用短语；能用短语表达的，不要用句子。
4. 用句子回答问题时必须尽量避免语法错误，如时态，语态，人称，数的错误，句子结构错误等。
四、 翻译题
考生在复习备考时既要注意培养翻译的技能意识，又要提高语言的实际运用能力。因此我们建议考生在考前复习准备时要要多积累，多比较，尽量熟悉英语语言特点，并积累词汇。另外，还应注意汉英在词性、句式和表达习惯上的特点，掌握丰富的变通手段，努力提高行文能力。
建议大家首先要弄清考试大纲的内容，评分标准；分析标题，从而找出原则及规律。同时了解一下自己在翻译方面的问题：是词汇量小，语法结构知识掌握不牢靠，还是汉语功能太差，总之只有找出问题的症结才能做到有针对性地弥补、不足并提高翻译水平。
同时大家也可以注意一些翻译技巧的使用，便于提高翻译的速度和准确度。词汇方面的翻译技巧有：正确选择词义，增加原文中无其形而有其义的词汇，如量词、助词、概括词、时态词、语态词及其它解释性文字；省略词汇，如先行词、系动词、代词、连词、冠词及名词复数形式等；转换词类：词性转换往往体现在派生词、介词及副词身上；正反互译：根据汉语习惯调整句意的不同表达方式：正话反说，反话正说等。语句方面的翻译技巧有：顺译法：按原文词序、结构顺序来译；逆译法：打乱原文词句顺序来译；合译法：把原文中两个简单句合译为一句或一个句子成分；分译法：把原文长句化为汉语的几个短句。
最后衷心祝愿广大考生能够熟悉新情况，调整好心态，在应对未来的四六级考试中能轻松自如，取得理想的好成绩！
英语作文范文四六级8
My mother has a pair of keen eyes which can speak. With her eyes,she observed my mood,gave me courage and made me strong. Therefore,I could face difficulties.
When I was a baby learning to walk,my mother always lent me a hand and encouraged me to get up while I fell down. As I finally threw myself into her arms,her eyes smiled with praise. Later as I grew up,I met with more difficulties. But whenever I was frustrated,my mother\'s eyes always gave me hope and encouragement. Once I failed in exams,my mother encouraged me to find out the reasons. Instead of blaming me she pushed me to do better. At last I overcame the difficulty. Now I have grown up and become more independent,but whenever I come across setbacks,my mother\'s eyes are always with me encouraging me wherever I go.
英语作文范文四六级9
1.听力
英语六级听力不好，基础很差就需要大家好好提高自己的听力水平，可以在上下学以及闲逛的时候去听真题，听力的材料一定要是真题，每天保证至少1个小时练习英语六级听力，每套题至少听3遍，第一遍听完对答案，第二遍再做一遍，看能不能做对，第三遍，对照原文再听一遍。
2.作文
英语六级作文的评分标准较英语四级来说，有所提高，所以大家在背各类模板和万能句的同时，一定要多背一些高分表达，高分句型。当然最重要是词汇量，时间充足的话可以背一些高频词汇。
3.时间安排：请针对自己的不足充分安排时间，保证每天至少每天一套题，做好总结。
4.单词：做题的时候注意积累，多背背那些常在四六级阅读中出现的高频词汇，和一些自己能用在写作上的高级词汇，多结合词语的用法来学，背背短语短句。
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提纲式模块
(i)说明原因型
模块(一)
nowadays ,there are more and more in some big cities . it is estimated
that ( 1 ).
why have there been so many ? maybe the reasons can be listed as follows.
the first one is that ( 2 ) .besides,( 3 ) . the third reason is ( 4 ).
to sum up ,the main cause of is due to ( 5 ) .
it is high time that something were done upon it. for one thing ,( 6 ).
on the other hand ,( 7 ). all these measures will certainly reduce the
number of .
注释：
(1)用具体数据说明现象
(2)原因一
(3)原因二
(4)原因三
(5)指出主要原因
(6)解决建议一
(7)解决建议二
generation gap between parents and children
nowadays , there are more and more misunderstanding between parents and
children which is so- called generation gap . it is estimated that (75 percentages
of parents often complain their children\'s unreasonable behavior while children
usually think their parents too old fashioned).
why have there been so much misunderstanding between parents and children?
maybe the reasons can be listed as follows . the first one is that ( the two generations,
having grown up at different times, have different likes and dislikes ,thus the disagreement often rises between them) . besides(due to having little in common to talk about , they are not willing to sit face to face ) . the third reason is (with the
pace of modern life becoming faster and faster , both of them are so busy with their
work or study that they don\'t spare enough time to exchange ideas ).to sum up ,the main cause of is due to ( lake of communication and understanding each other) .
it is high time that something were done upon it. for one thing (children should
respect their parents ).on the other hand ,( parents also should show solicitue for
their children). all these measures will certainly bridge the generation gap .
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英语四六级作文模板大全
Currently, XX has been the order of the day. This does demonstrate the theory ―― nothing is more valuable than XX It is clear that (1). If you (2), as a result, your dreams will come true. On the contrary, if you (3).Failure will be following with you. It turns out that all your plan falls through. No one can deny another fact that (4).You don\'t have to look very far to find out the truth, in respect that we all know (5).It will exert a profound influence upon (6).With reference to my standpoint, I think (7).
注释：
1、XX的`第一个优点
2、支持XX的做法
3、不支持XX的做法
4、XX的第二个优点
5、举例证明优点二
6、说明XX优点三的影响
相应作文：
The importance of self-confidence Currently, self-confidence has been the order of the day. This does demonstrate the theory ―― nothing is more valuable than self-confidence. It is clear that (self-confidence means trust in one\'s abilities). If you (are full of self-confidence, it will bring your creative power to play, arouse your enthusiasm for work, and help you overcome difficulties), as a result, your dreams will come true. On the contrary, if you (have no confidence in yourself, there is little possibility that you would ever achieve anything ). Failure will be following with you。It turns out that all your plan falls through. No one can deny another fact that (self-confidence gives you light when you are in dark and encouragement when you are dismayed).You don\'t have to look very far to find out the truth, in respect that we all know (the secret of MMe. Curie lies in perseverance and self-confidence, the latter in particular). It will exert a profound influence upon (the achievement of one\'s ambitions). With reference to my standpoint, I think (he that can have self-confidence can have what he will).
二、说明原因型模块
In recent years, XX has caused a heated debate on (1). The factors for (2).First of all, (3).
英语作文范文四六级12
假设你是晨光中学高二（ 1 ）班的班长李华，得知美国学生 Chris 作为交换生，下学期将到你班学习。请你根据以下提示，给他写封邮件：
1. 表示欢迎；
2. 介绍与本地生活相关的信息（如天气、饮食）
3. 介绍本班情况。
参考词汇：交换生 exchange student
Dear Chris
I\'m Li Hua, the monitor of Class One Grade Eleven.
I \' m very excited about your coming to our school next term as an exchange student.
Firstly, I\'d like to tell you about the weather in my city, which is often windy and cold in winter. So you should bring your warm clothes. Secondly, would you mind eating noodles? Because people here mainly live on wheat flour. However, don\'t worry about it. You will have no difficulty in finding western food. Thirdly, I want to introduce our class to you. The teachers in our school are not only experienced and knowledgeable, but also patient and understanding. Everyone in my class is active. I hope you will soon become a member of our Class.
l\'m looking forward to your coming.
Yours
Li Hua
英语作文范文四六级13
A good teacher-student relationship is ab1e to effective1y further the student to a higher level in study. The teacher with patience and understanding encourages the student instead of pushing or forcing him. The relationship of this sort makes learning so enjoyable and funny that the student would work hard willingly.
However, a bad relationship seriously weakens the achievement of teaching. It discourages the student from 1earning, leaving him with a wrong and negative attitude towards studying. Thus, teaching also becomes an unpleasant task, which forms a vicious cycle.
As I see it, the relationship between a teacher and a student should be attached much importance to. A good relationship makes the teacher’s job worthwhile while a bad one ill-affects the student’s development, even to the rest of his life.
英语作文范文四六级14
在时间又一次接近了四六级考试的时候，写一篇关于备考的文章给莘莘学子应该是当务之急，希望所有的考生能从中获益。我就用这些文字给同学们呐喊助威了!
任何一场英语考试所考查的不仅仅是考生对相关知识的把握和应用还要考察的是大家的心理素质。
保持平稳的心态。考试时考生都或多或少地会感觉到紧张，尤其是在听力部分的时候：往往在某一个题目没有听懂的时候心里会充满各种矛盾在这一道题上纠结很久以至于后面的题目都受其影响，最后导致本来就不好的听力更是雪上加霜，更有甚者会影响后面的其他题目最后的结果是下次再战!所以在以上所描述的情况下大家应该学会适当的放弃，也就是说没有听懂的这道题先放下迅速调整好心态，应对后面的听力内容从而保证在其他题目上的稳定发挥。
当然考试时候能保持的稳定心态除了有意识的自我调整以外，最最强大的基石应该是对于相关知识和应试技巧的全面把握。
听力部分。听力在考试中占分比重达到35%，其本身的难度加之考场上各种突发情况的发生让众多考生觉得听力真的是伤不起呀。这里给大家的建议是：第一，考试之前每天要保持一个小时的听写训练，利用历年真题的短对话即。这是真正提高听的能力的最有效的方法;在考试的时候要充分利用收答题卡的5分钟时间预览短对话选项，从而了解即将要听到内容的大体范围，这样可以做到有的放矢。在最后的冲刺课上给大家讲的听力选项预览的方法能够有效地帮助大家缩小听的范围，甚至可以直击正确选项，这一点我相信同学们是有体会的。对于2个长对话和3个篇章听力来说也一定要预览选项，除此之外做到“动态做题、停机所选”就可以了。最后的听写，考试的时候这部分内容会播放三遍，第一遍和最后一遍的时候没有任何停顿，第二遍的时侯在空格后面会有几秒钟的停顿，所以在写单词的时候不要在录音播放的第一遍就力图把单词写完整这样会影响下面的听写内容，应该在第一遍的时候写下要听写单词的前2个字母再通过第二遍和第三遍录音来完善整个单词。这样只要单词能听懂会拼写这部分基本不会出问题。
阅读部分。和听力的占分比重一样，要通过正确的阅读和做题的方法来提高这部分的正确率。这种解题的方法和技巧就是在课堂上强调和应用的“目标阅读”，即要通过“三个要素+逻辑关系”实现题目的内容在文章中准确定位从而轻松攻克阅读。所以希望同学们一定将我在冲刺课上讲的具有普适性的解题理论进行内化，这样做阅读的时候才能做到得心应手。
写作部分。写作的时候大家一定要注意的是以下几点：第一，三段格局;第二紧扣主题;第三，准确而地道的语言表达。历年的作文题都是命题作文而且通常会给出3点汉语表达的内容提示，但是在12月份的作文中没有了汉语提示导致很多考生无从下手，这种情况下大家应该首先给自己列出一个提纲来明确每一段的主要内容，再动笔来写，避免一些盲从。地道的语言表达也是非常重要的，多读优秀范文总结好的表达方式加以记忆并应用到自己的文章中。
以上是给同学们简单总结了一下备考的方法以及应试的技巧，通过课程我相信同学们应该对应试技巧已经有了一个全面地把握。希望同学们能调整好心态，充分而全面地准备最终能顺利地通过考试。最后预祝所有的考生顺利通过考试!!
英语作文范文四六级15
(20_年全国Ⅱ卷) 假定你是李华，你所喜爱的Global Mirror 周报正值创刊五周年之际征集读者意见。请你依据以下内容给主编写封信，内容主要包括：
1. 说明你是该报的忠实读者；
2. 赞赏该报优点
1) 兼顾国内外新闻
2) 介绍名人成功故事；
3. 提出建议：刊登指导英语学习的文章。
Dear Editor-in-Chief,
Congratulations on the 5th anniversary of Global Mirror！
I’m a regular reader of your newspaper. I like it very much mainly for the following two reasons. First, it covers both national and international news so that, by simply turning the pages, I can learn all important things that have happened during the week. Equally attractive are the success stories of world-famous people, which help me understand how a person can work hard to make the world a better place.
As a young student, I suggest that Global Mirror carry articles to guide us in our English learning, and I hope that it will become even more popular.
Sincerely yours,
Li Hua
英语作文范文四六级16
In this long journey we call life, everybody is in pursuit of happiness and has their own interpretation of happiness. An inspiring idea is that happiness is not the absence of problems, but the ability to deal with them, which reveals the very truth about happiness. It cannot be achieved through waiting, but only through striving.
There is no way that life always progresses as we wish. Problems may occur and we find ourselves in trouble, but it doesnt mean we are deprived of happiness. There are numerous examples for us to follow: disabled people overcoming obstacles, patients fighting against disease, poverty-stricken people achieving their dreams -- all these inspiring heroes. Their lives are definitely not problem-free, but they have found happiness by courageously solving problems.
英语作文范文四六级17
毫无疑问，单词是英语备考的基础部分，单词关，也是想顺利通过考试的的同学们必过的一关。许多同学对厚厚的单词书总是望而生畏，背单词也是有始无终，虎头蛇尾。那么我们最需要做的就是要有效的记忆单词。这个有效包括：我们用最少的时间记住最重要的单词。现在市场上有很多单词书是按照单词出现的频率编写的，例如，文都教育的《大学英语四级词汇分频妙计》，它把四级考试的单词按出现频率进行了归类，把最常出现的单词放在最前面，这样就保证了我们可以非常有效的记忆单词，达到事半功倍的效果。
英语四六级听力
目前来看，听力比重在四六级考试中越来越大。提高听力，能很大程度上提高你的分数档次。其实我们可以把练习听力变得非常有趣。现在大量的流行美剧、电影迅速向我们袭来，其影响力之大、娱乐性之强，完全可以让我们寓学于乐，在欢声笑语中学习英语。可以说是英语学习的一场革命。假期在家，想提高听力的话，建议大家从美剧入手吧。
英语四六级阅读
英语四六级写作
写作是英语运用能力的体现。在你把上述三关都通过了之后，写作之门就自动回为你敞开了。除此之外，多多练习也是十分必要的。你可以经常用英语记下你有意义的时刻。现在也有很多英语作文辅导书将热点话题的闪光短语及句子给予总结，备考英语考试的同学们都应该视若珍宝，因为这是帮助你变成英语作文达人的很有益的助手哦。
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(20_年全国Ⅱ卷) 假设你是李华，你的美国笔友 Peter 表示希望来中国教书。你校现在需招聘外教，请给他写封信，告知招聘信息。内容主要包括：
1. 教授课程：英语口语、英语写作、今日美国、今日英国等；
2. 授课对象：高中生（至少三年英语基础）；
3. 工作量：每周 12 学时，任选三门课，担任学生英语俱乐部或英语校报顾问 (advisor)。
Dear Peter,
I remember you told me you were interested teaching in china. Now, here is some good news that I hope will appeal to you.
You see, our school is looking for a native speaker of English to teach some courses to the senior high school students, who have at least three years of English learning experiences. The courses include speaking, writing, Britain Today and America Today, from which you are expected to choose three to teach. Once you are employed, you are expected to work 12 hours a week. Besides teaching you also have to work as an advisor to our Students\' English Club or our school\'s English newspaper.
If you are interested in the job information, please reply to me as soon as possible. Meanwhile, I\'m always ready to help you with questions you might come up with.
Yours,
Li Hua
英语作文范文四六级19
As is known to all, the success of a person needs the right guidance and interest is undoubtedly the best teacher. Even Albert Einstein, the world-renowned physicist, said, “I have no special talents. I am only passionately curious.” So it is high time that people explore and cultivate their own interest.
Passionate curiosity can be developed in one’s childhood or in one’s sixties, but once it is ignited, it can change people’s way of study, work and living. On the one hand, interest makes one’s pursuit of knowledge successful and enjoyable. For instance, the pianist Langlang, who plays piano with great love, is awarded a lot of prizes at home and abroad. On the other hand, curiosity helps to resolve difficulties constantly. A worker with curiosity is more likely to dig into the essence of the problem and thus accomplish more creative tasks.
I would like to end up with the famous educator Herbert Spencer’s words which I can’t agree more, “If the interest and enthusiasm among us are cultivated smoothly in the first place, most people will become talents or geniuses.”
英语作文范文四六级20
假如你是李华，昨天在商场购买了一台电风扇，回家后发现它不能运转。你回到店里与营业员交涉时，该营业员对你的态度恶劣，对你提出的问题不予受理。请你为此向经理写一封投诉信。
Dear Manager,
I feel sorry to trouble you but I am afraid that I have to make a complaint.
Yesterday I bought an electric fan in your shop, but when I got home and turned it on, it didn\'t work. So I took it back and talked to the assistant about the problem. To my surprise, instead of helping me solve the problem, the man, in a rude manner, refused to examine it.
Generally, your shop is well-known for good service and that is why I bought the electric fan in your shop. I was really upset to find that such a thing should have occurred in your shop.
I am waiting for a reasonable explanation and expecting an early reply.
Sincerely yours,
Li Hua
英语作文范文四六级21
(2025年全国Ⅱ卷) 假设你是李华，加拿大一所学校将于今年暑假组织学生来你校访问。其间， Andy smith 将借住你家。请你代表全家写信给 Andy ，欢迎他的到来，并告知有关事宜。信的要点如下：
※上午：学校活动
※下午：游览市区
※晚上：看电视，玩游戏，聊天
参考词汇：安排 arrange
Dear Andy,
I am glad to learn that you are coming to China and will stay at my home. My parents and I are very pleased to have you with us. Now let me tell you what we have arranged for you.
I know the school will organize a lot of things for you to do in the morning, but in the afternoon show you around and take you to some places of interest. We\'ll mostly stay at home in the evening watching TV, playing games, and meeting people.
I\'m sure we\'ll have a wonderful time and enjoy each other\'s company. l\'m looking forward very much to meeting you soon.
Yours,
Li Hua
英语作文范文四六级22
these days we often hear that ( 1 ).
it is common that ( 2 ).
why does such circumstance occur in spite of social
protects? for one thing ,( 3 ).
for another,( 4 ). what is more,
since ( 5 ),it is natural that ( 6 ).
to solve the problem is not easy at all ,but is worth
trying .we should do something such as ( 7 )
to improve he present situation ,and i do believe everything
will be better in the future .
(1)提出论题
(2)说明现状
(3)理由一
(4)理由二
(5)理由三
(6)理由三引起的后果
(7)解决方法
模块(5)的相应的作文
pollution of environment
these days we often hear that (our living conditions are getting more and more serious because of the destruction of our environment ).it is common that (many trees and animals are near extinction, and the all-important food chain has been destroyed .).
why does such circumstance occur in spite of social protects? for one thing ,(the population of the world is increasing so rapidly that the world has been so crowded. ).for another,(the overuse of natural resources has influenced the balance of natural ecology ). what is more , since ( the industrial revolution ) ,it is natural
that (a great number of factories have been springing up like mushrooms .the smoke and harmful chemicals released from factories also pollute the environment ).
to solve the problem is not easy at all ,but is worthying .we should do something such as (planting more trees , equipping cars with pollution-control devices and learning to recycling natural resources )to improve the present situation ,and i do believe everything will be better in the future .
英语作文范文四六级23
全体研究生：
全国大学英语四六级考试将于6月13日举行。为树立良好考试风气， 研究生工作部向全体参加大学英语四六级考试的考生发出如下倡议:
一、端正学习与考试的态度，正确认识考试对评价自己的重要性，排除外界干扰，充分、合理、有效地利用剩余时间认真备考，满怀信心迎接考试。
二、积极履行考试诚信承诺书，严格遵守CET考生守则，自觉服从考试工作人员管理，互相警策，互相监督，杜绝一切考试作弊行为，做一名文明诚信考生。
三、学生党员、学生干部带头严格遵守考场纪律，以身作则，从我做起，为全体同学做出表率。
四、广大考生应严格按照规定的\'时间入场，入场时必须主动出示学生证、准考证以及有效身份证件，自觉接受考试工作人员核验。
五、对于在考试过程中代替他人或由他人代替考试，利用无线耳机、手机、对讲机、电台等通信工具作弊以及组织和参与有组织作弊以及其他有违纪行为的考生，学校将按照教育部《国家教育考试违规处理办法》(^v^教育部第18号令)、《天津医科大学学生考试违纪和作弊的认定及处理办法(试行)》等相关规定给予相关处理，直至开除学籍处分，并记入个人诚信档案，供后续考试、考研、求职时相关院校或单位参考。
六、广大考生如在考试过程中发现有作弊行为者，请及时向相关考务人员汇报。
希望全体参考研究生严格要求自己，诚信应试，杜绝考试作弊，用扎实的知识、坚强的意志、求真的态度交上一份满意的答卷。
衷心祝愿全体参加考试的研究生在本次四六级考试中取得优异的成绩!
英语作文范文四六级24
(20_年全国Ⅰ卷) 假定你是李华，暑假在伦敦学习，得知当地美术馆要举办中国画展览。请写一封信申请做志愿者，内容包括：
1.写信目的；
2.个人优势；
3.能做的事情。
Dear Sir or Madam,
I’m writing to ask if I could work in your art gallery as a volunteer. I’m a visiting student at a British school in your city for a two-month stay. I read your advertisement on the school website, and I’m pleased to know that you’re going to hold a Chinese painting exhibition. I’m very interested in it. I love art, and I’ve been learning traditional Chinese paining in the last few years. My English is good enough for communication. I can help visitors better understand Chinese paintings. I can even show them how to paint with Chinese brush and ink.
I am looking forward to hearing from you.
Sincerely,
LiHua
英语作文范文四六级25
(20_年全国Ⅰ卷) 假定你是李华，计划暑假期间去英国学习英语，为期六周。下面的广告引起了你的注意，请给该校写封信，询问有关情况（箭头所指内容）。
Dear Sir / Madam,
I am a student in China and I plan to go to Britain to attend a summer school during the vacation. I\'ve seen your ad, and I\'d like to know something more about your six-week English courses.
First, when will the course start and how many Class hours are there per week? Besides, I wish there would not be too many students in a class. I\'d also like to know how much I have to pay for the course and whether accommodation is included.
Would there be host family or university dormitory?
I am looking forward to your early reply.
Yours faithfully,
Li Hua
英语作文范文四六级26
Nowadays,it’s becoming a trend to pursue as many as possible certificates among colleges students in order to distinguish themselves in the fierce competitive job market.
However, the craze of obtaining various certificates caused many problems. For one thing, students prepare for those examinations either through years of arduous self-education or by spending large sums of money attending local training schools. For another, the publishing of examinations-related study materials and the training programs offered, both online and offline, have combined to form a sizable industry.
In my opinion,it\'s good for college students to have some certificates if they are sure what they would do in the future. In the meanwhile, we should focus on improving students’ ability but not on how many certificates they get. It’s the knowledge and ability they learned that contribute to work not just merely a certificate.
英语作文范文四六级27
According to a recent survey involving over 3000 undergraduates, 35% of university students have never said “Thank you” to their parents. Their parents have done all they could to bring them up in the past score of years, but have never been rewarded with gratitude.
The subjects claim such reasons as follows. First and foremost, a quarter of the interviewed students regard it as parents’ duty to support them spiritually and financially. And it is not necessary to express appreciation to their parents. However, the majority of youngsters are aware of their parents’ tender love but are not accustomed to saying “Thank you”. Some even find a generation gap between themselves and their parents, thus feeling reluctant to express their affection for their parents.
In my opinion, extending thankfulness to our parents is a way of respecting them and their love. We should express our feelings directly and bravely, but what’s more important is, we should do all that we can to reward them.
英语作文范文四六级28
Apunctual person is in the habit of doing things at proper time in a planned way and is always keeping his appointment. He knows that if he wants to succeed in his work and society he must observe regular or appoinled time. The unpunctual mall, on the contrary, seldom does what he bas to do at the set time. If he has made an appointment with someone, he never cares about the appointed time and is likely to be late for half an hour.
Unpanetuality is very harmful. Friends sometimes grow cold to wards each other, or even become enemies, because one of them has been remiss in keeping appointmems. Imagine how it would be if those who are entrusted with important tasks failed to be at their proper place at the appointed time. A man who is known to be habitually unpunctual is never trusted by his friends, his classmates
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